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KSZ/280-18/2019

J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Készült Kunszentmárton Város Önkormányzata Képviselő-testületének
2019. május 29-én tartott soros nyílt ülésén.

Helyszín: Városháza Tanácskozóterme

Jelen vannak: Wenner-Várkonyi Attila polgármester,
Gácsiné Bozsik Magdolna,
Imrei István,
Jauernik István,
Sárközi György,
Dr. Szabó Péter,
Szabó Zoltán – képviselők.

Dr. Hoffmann Zsolt – jegyző,
Dr. Péter Zsuzsanna – aljegyző,

Dobáné Szabó Julianna, Füzesiné Németh Margit, Szabó János – osztályvezetők,

Dr. Bodor Brigitta Tímea – a Kunszentmártoni Járási Hivatal vezetője,
Katona Zsolt, Dr. Pusztai Gabriella, Veres Margit Terézia – intézményvezetők,
Liszkai Zoltán tű. ezredes, JNSZMKI Mezőtúri Katasztrófavédelmi Kirendeltség vezetője,
Imrei László – a Kunszentmártoni Ipari Park Kft. ügyvezetője,
Herczeg Renáta – a Kunszentmártoni Hírlap képviseletében, 
és a Körös TV.

Távolmaradását bejelentette: Fazekas János alpolgármester.

Ülés közben érkezik: Dr. Fazekas Margit – képviselő.

Wenner-Várkonyi  Attila  polgármester  köszönti  a  megjelenteket,  megállapítja,  hogy  az  ülés 
határozatképes, mert a megválasztott 9 képviselő közül 7 fő jelen van, megnyitja azt.

Wenner-Várkonyi Attila polgármester javaslatot tesz a meghívó alapján a tárgyalandó napirendre annyi 
változtatással, hogy a 19. napirendi pontot a 11. napirendi pont után tárgyalják meg, hiszen összefügg a 
két előterjesztés.

A Képviselő-testület egyhangúlag – 7 igen szavazattal – a következő határozatot hozza:

173/      2019 .      (V.29.) határozat  
a Képviselő-testület 2019. május 29-i soros nyílt ülése napirendjének jóváhagyásáról

Kunszentmárton  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  a  2019.  május  29-i  soros  nyílt  ülésének 
napirendi pontjait és azok sorrendjét az alábbiak szerint hagyja jóvá:
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Napirend:

1./ Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, tárgyalásokról
Előadó: Wenner-Várkonyi Attila  polgármester

2./  Beszámoló  a  Kunszentmártoni  Hivatásos  Tűzoltó-parancsnokság  2018.  évi  tűzvédelmi 
tevékenységéről

Előadó: Balla István tű. örnagy, mb. parancsnok

3./ Beszámoló a Kunszentmártoni Szociális Ellátási Központ munkájáról
Előadó: Veres Margit Terézia intézményvezető

4./ Előterjesztés a Kunszentmártoni Szociális Ellátási Központ alapító okiratának módosításáról
Előadó: Wenner-Várkonyi Attila  polgármester

5./ Előterjesztés a Kunszentmártoni Ipari Park Kft. 2018. évi beszámolójáról 
Előadó: Wenner-Várkonyi Attila  polgármester

6./ Előterjesztés a Kunszentmártoni Ipari Park Kft. támogatási szerződés módosítási kérelméről
Előadó: Wenner-Várkonyi Attila  polgármester

7./ Tájékoztató az Önkormányzat pénzügyi likviditási helyzetéről
Előadó: Wenner-Várkonyi Attila  polgármester

8./ Előterjesztés Autóbusszal végzett személyszállítási közszolgáltatás összevont jelentése
Előadó: Wenner-Várkonyi Attila  polgármester

9./ Előterjesztés a helyi közművelődési feladatok ellátásáról szóló önkormányzati rendelet módosításáról
Előadó: Wenner-Várkonyi Attila  polgármester

10./  Előterjesztés  Kunszentmárton  Város  Önkormányzata  2018.  évre  vonatkozó  éves  statisztikai 
összegezésről

Előadó: Wenner-Várkonyi Attila  polgármester

11./ Előterjesztés az óvodai beiratkozás eredményéről és az ebből adódó döntések meghozataláról
Előadó: Wenner-Várkonyi Attila  polgármester

12./ Előterjesztés a Kunszentmártoni Általános Művelődési Központ alapító okiratának módosításáról
Előadó: Wenner-Várkonyi Attila  polgármester

13./  Előterjesztés az EFOP-1.5.3-16-2017-00074 azonosító számú pályázat  keretében megvalósításra 
kerülő „biztonságos vakáció” nyári tábor megrendezéséhez szükséges önerő biztosításáról

Előadó: Wenner-Várkonyi Attila  polgármester

14./  Előterjesztés  az  Önkormányzati  feladatellátást  szolgáló  fejlesztések  támogatására  vonatkozó 
pályázati felhívásra pályázat benyújtásáról

Előadó: Wenner-Várkonyi Attila  polgármester
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15./  Előterjesztés a  Kunszentmárton  Város  Önkormányzata  által  Járásszékhely  múzeumok  szakmai 
támogatására benyújtandó pályázatról

Előadó: Wenner-Várkonyi Attila  polgármester

16./  Előterjesztés  Kunszentmárton  Város  Önkormányzata  által  a  nemzeti  értékek  és  hungarikumok 
támogatására benyújtott pályázatról

Előadó: Wenner-Várkonyi Attila  polgármester

17./ Előterjesztés Kedvezményes eb ivartalanítási akció támogatási kérelméről
Előadó: Wenner-Várkonyi Attila  polgármester

18./ Előterjesztés Mozgáskorlátozottak Tiszazugi Egyesületének támogatási kérelméről
Előadó: Wenner-Várkonyi Attila  polgármester

19./ Tájékoztató a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról
Előadó: Wenner-Várkonyi Attila  polgármester

20./ Egyéb kérdések

Erről értesül:   - Képviselő-testület tagjai
- Wenner-Várkonyi Attila polgármester 
- Dr. Hoffmann Zsolt jegyző

Dr. Fazekas Margit képviselő belép az Ülésterembe, a jelenlévő képviselők száma 8 fő.

Az 1. napirendi pont tárgyalása:

Wenner-Várkonyi Attila az előterjesztést kiegészíti az alábbiakkal:
Május 24-én:

• Részt vettem az általános iskola Tehetség Napján.
• Pótesküt tartottunk szavazóköri delegáltaknak.
• Az önkormányzati Óvoda Szitakötő csoportjának évzáró-ballagó ünnepélyén vettem részt.
• A Szent Márton Lovas Egyesület támogatói rendezvényén vettem részt.

Május 25-én:
• A Szent Márton Lovas Egyesület Fogathajtó kupát rendezett, mely egyben Benke Tibor emlékverseny is volt.
• Délután került megrendezésre a Városi Gyermeknap.
• Elbúcsúztattuk a lengyel gyermekeket.

Május 27-én:
• A Pénzügyi és Gazdasági Bizottság ülésén vettem részt.

Május 28-án:
• Veres Margit Terézia intézményvezető asszony édesapjának temetésén képviseltem az önkormányzatot.
• Részt vettem az Oktatási, Sport és Közművelődési Bizottság ülésén.

Május 29-én:
• Részt vettem az Ügyrendi, Civil kapcsolatok és Közművelődési Bizottság ülésén.
• Ezen a napon tartottuk soros Képviselő-testületi ülésünket.
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A Képviselő-testület egyhangúlag – 8 igen szavazattal – a következő határozatot hozza:

174/      2019 .      (V.29.) határozat  
két ülés közötti eseményekről

Kunszentmárton Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Wenner-Várkonyi  Attila polgármester 
két ülés közötti eseményekről tartott tájékoztatóját elfogadja.

Erről értesül:  - Képviselő-testület tagjai 
- Wenner-Várkonyi Attila polgármester 
- Dr. Hoffmann Zsolt jegyző

A 2. napirendi pont tárgyalása:

Szabó Zoltán elmondja, hogy az Oktatási, Sport és Közbiztonsági Bizottság megtárgyalta a színvonalas 
beszámolót.  Balla István személyében új vezető van a helyi  kirendeltség élén.  Földi Zsolt a megyei 
egységnél lát el szolgálatot, ami mutatja az eddig végzett jó munkáját is. A számokból az derül ki, hogy 
hasonló  volt  az  eddigi  vonulások  száma  a  korábbiakhoz.  Jó  a  kapcsolat.  Egyhangúlag  elfogadásra 
javasolják a beszámolót.

Liszkai Zoltán elmondja, hogy elmúlt évben igazgató úrnak voltak személyzeti döntései ami érintette a 
Kunszentmártoni Tűzoltó-parancsnokságot is. Földi Zsolt parancsnok úr került megbízással egyenlőre a 
Szolnoki Katasztrófavédelmi Kirendeltséget élére. Onnantól kezdve Balla István őrnagy úr először mint 
szervezet  szerinti  helyettes,  majd  áprilistól  ő  is  megbízással  látja  el  a  parancsnoki  teendőket.  Balla 
István őrnagy úr azért nem tud jelen lenni, mert beteg lett és pihennie kell. Az anyagot elkészítette, 
igazgató úr jóváhagyta. A beterjesztett beszámoló minden szakterületet körbejár, megfelelő képet ad az 
elmúlt  év  munkájáról.  Örömtelinek  tartja,  hogy  jelentős  beruházás  is  volt  a  megyében  gépjármű 
technika kapcsán, ez érintette a Kunszentmártoni Tűzoltó-parancsnokságot is. Decemberben átvehettek 
egy  vadonatúj  Renault  Kerax  10  m3 víz  szállítására  alkalmas  vízszállítót.  Azóta  folyamatosan 
használatban  van.  Év  közben  kaptak  egy  ügyintézői  Vitara  gépjárművet.  Illetve  a  2017-es 
önkormányzati  támogatás  az  elmúlt  évben  realizálódott,  a  kishajó  kicserélésre  került,  merevtestű 
csónakra  került  lecserélésre  és  be  lett  állítva  a  rendszerbe.  Úgy  gondolja,  hogy  a  parancsnokság 
dolgozói  szakmailag  is  és  emberileg  is  maximálisat  nyújtanak,  hasznos  tagjai  egyrészt  a  tűzoltó 
társadalomnak. Úgy érzékeli a visszajelzésekből, hogy itt Kunszentmártonban is jelentős tevékenységet 
hajtanak  végre,  nemcsak  a  tűzoltás,  műszaki  mentés  területén,  hanem  segítenek  rendezvények 
biztosításában,  előkészítésében,  mindenféleképpen  megteszik  amit  tenni  kell.  Javasolja  a  beszámoló 
elfogadását.

Imrei István is elfogadásra javasolja a beszámolót ami nagyon körültekintően készült el. Az M44-es út 
készítésével kapcsolatban nagyon sok balesetben műszaki mentést  végeztek.  Kérdése a fluktuációval 
kapcsolatban, most is talán négyen mondtak fel és van-e tudomása kirendeltségvezető úrnak arról, hogy 
az országos parancsnokság bérrendezést tervez vagy ehhez hasonlót? Úgy gondolja, hogy csak ez lehet a 
probléma más nem.

Liszkai  Zoltán köszöni  a  biztató,  elismerő  szavakat.  A hír  annyiban igaz,  hogy sajnálatos  módon a 
döntések ami alapján a bérezésük be van sorolva, az úgy néz ki, hogy 5 év alatt emelkedett 50%-ot a 
tűzoltók bére, ennek az 5 éves ciklusnak 2019. január 1-jén lett vége. Azt kellett sajnos megállapítaniuk, 
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hogy öt év alatt a civil életben annyira elmentek a bérek, hogy ez az 50% nem követte le, és ebből  
bizony  sajnos  vannak  feszültségek.  Erre  se  helyi,  se  területi  szinten,  hanem  kormányzati  vagy 
belügyminiszteri  szinten kell  döntés szülessen.  Azt meg tudja erősíteni,  hogy május 31-el három fő 
beadta  a  közös megegyezéssel  történő felmondását,  június  1-től  a  civil  életben  fognak dolgozni.  A 
kiesésükre a felvételeket, felvételi eljárásokat, átcsoportosításokat megtették. Olyan nem fordulhat elő, 
hogy a tűzoltó autó megfelelő létszámmal ne vonuljon. A szolgálat szervezésnél még jobban oda kell 
figyelniük, hiszen nincs meg az a tartalék létszám ami ideális lenne a szolgálat szervezéshez, de ezt 
megyei szinten igazgató úr döntéseivel meg fogják oldani. 4 kollégának az útra indítása van, orvosi, 
pszichológia, fizikai felmérők és szeptemberben induló tanfolyamon beiskolázásra kerülnek a leendő 
kunszentmártoni tűzoltók is. Addig az a létszám kerül ide, aki vagy Mezőtúrra, vagy Szolnokra volt 
tervezve, de már vállalta, hogy Kunszentmártonban fog szolgálatot teljesíteni.

Wenner-Várkonyi Attila elmondja, hogy egyértelmű, hogy a jogszabályszerű és szabályos működés meg 
lesz,  és  bíznak abban,  hogy a bérrendezés  egy idő után meg fog valósulni.  Nap mint  nap látják a 
tűzoltókat, szem előtt vannak, meg vannak elégedve a munkájukkal, ezt elmondta Mezőtúron is amikor 
a kirendeltség tartotta a beszámolóját az előző évi munkáról. Egyébként minden polgármester csak így 
tudott szólni, úgyhogy nagyon jó a kapcsolat az önkormányzat és a tűzoltóság között. Nincs olyan kérés, 
amit ne tudnának teljesíteni helyi szinten, vagy pedig a kirendeltségvezető úrral is elég sűrűn tartják a 
kapcsolatot, ha egymástól kérnek valamit úgy gondolja meg tudják valósítani. Megköszöni a munkát.

A Képviselő-testület egyhangúlag – 8 igen szavazattal – a következő határozatot hozza:

175/      2019 .      (V.29.) határozat  
a Kunszentmártoni Hivatásos Tűzoltó-parancsnokság 2018. évi tűzvédelmi tevékenységéről

Kunszentmárton  Város  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  megtárgyalta  és  elfogadja  a 
Kunszentmártoni  Hivatásos  Tűzoltó-parancsnokság  2018.  évi  tűzvédelmi  tevékenységéről  szóló 
beszámolót.

A  Képviselő-testület  ezúton  köszöni  a  Kunszentmártoni  Hivatásos  Tűzoltó-parancsnokság  és 
valamennyi, ezen a területen tevékenykedő szervezet és dolgozói áldozatos munkáját.

Erről értesülnek:
- Képviselő-testületi tagok
- JNSZ Megyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság 
   Mezőtúri Katasztrófavédelmi Kirendeltség
-  Kunszentmártoni Hivatásos Tűzoltó-parancsnokság
- KKÖH Szervezési, Igazgatási és Humánpolitikai Osztály

Liszaki Zoltán elhagyja az Üléstermet.

A 3. napirendi pont tárgyalása:

Gácsiné Bozsik Magdolna elmondja, hogy az Egészségügyi és Szociális Bizottság egyhangú szavazással 
nem fogadta  el  a  beszámolót,  mert  összefüggéstelen,  átláthatatlan,  ezért  tárgyalásra  alkalmatlannak 
tartja. Nem javasolja a testületnek az elfogadását.
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Dr. Fazekas Margit elmondja,  hogy plusz kérték, hogy a következő testületi  ülésre a jogszabálynak 
megfelelően a beszámolót készítse el az igazgató asszony. 

Wenner-Várkonyi  Attila  szavazásra  kéri  a  Képviselő-testület  tagjait  az  eredeti  határozati  javaslat  
elfogadásáról.

A Képviselő-testület 1 igen és 7 nem szavazattal – a következő határozatot hozza:

176/      2019 .      (V.29.) határozat  
a Kunszentmártoni Szociális Ellátási Központ munkájáról szóló beszámolóról

Kunszentmárton  Város  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  a  Kunszentmártoni  Szociális  Ellátási 
Központ  munkájáról  szóló  beszámolót  nem fogadja  el  és  kéri  az  intézményt,  hogy a  júniusi  soros 
képviselő-testületi ülésre  ismételten készítse el azt. 

Erről értesül: Képviselő-testület
Kunszentmártoni Szociális Ellátási Központ

A 4. napirendi pont tárgyalása:

Kérdése, hozzászólás nincs.

A Képviselő-testület egyhangúlag – 8 igen szavazattal – a következő határozatot hozza:

177/      2019 .      (V.29.) határozat  
a Kunszentmártoni Szociális Ellátási Központ Alapító Okiratának módosításáról

1.)  Kunszentmárton  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  a  Kunszentmártoni  Szociális  Ellátási 
Központ  Ksz/5128/2019. számú alapító  okiratot  módosító  okiratát  és a Ksz/5128-2/2019. számú 
módosításokkal egységes szerkezetbe foglalt alapító okiratát a melléklet szerint elfogadja.

2.)  Az  Alapító  Okirat  a  törzskönyvi  nyilvántartásba  történő  bejegyzés  napján  lép  hatályba,  ezzel 
egyidejűleg a Kunszentmártoni Szociális Ellátási Központ 2017.augusztus 25. napján kelt Alapító 
Okiratát és 207/2017.(VIII.18.) határozatát visszavonja.

Erről értesül: Képviselő-testület
Magyar Államkincstár Szolnok
Kunszentmártoni Szociális Ellátási Központ
KKÖH Szervezési és Humánpolitikai Osztály

Az 5. napirendi pont tárgyalása:

Dr.  Szabó  Péter elmondja,  hogy  a  Pénzügyi  és  Gazdasági  Bizottság  3  igen  és  1  nem szavazattal 
javasolja a beszámoló elfogadását. A nem szavazat mögött nem is igazán a beszámolóval kapcsolatos 
probléma  volt,  hanem  ez  a  beszámoló  mikrógazdálkodói  egyszerűsített  éves  beszámoló,  mivel 
mikrógazdálkodó a kft. ilyent nyújthat be, viszont korábban egyszerűsített éves beszámolót nyújtott be, 
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és az a kérdés maradt nyitva, hogy ez lett-e jelezve a NAV felé, hogy ez került benyújtásra és ezzel 
kapcsolatos minden dolog rendeződött-e. A bizottsági tag véleménye mögött  az is volt,  hogy nem a 
jelenlegi  ügyvezetéssel  van  bármiféle  probléma,  hanem  ha  van  probléma,  akkor  az  a  korábbi 
ügyvezetésnél lehetett.

A Képviselő-testület egyhangúlag – 8 igen szavazattal – a következő határozatot hozza:

178/      2019 .      (V.29.) határozat  
a KUNSZENTMÁRTONI IPARI PARK Kft. 2018. évi beszámolójáról

Kunszentmárton  Város  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  a  KUNSZENTMÁRTONI  IPARI 
PARK  Kft.(cg:16-09-005676,  székhelye  5440  Kunszentmárton,  Köztársaság  tér  1, 
adószáma:11850610-2-16)  2018.  évi  „Egyszerűsített  éves  beszámoló”-ját a  melléklet  szerinti 
formában, a mérleg főösszegét 185.981 e. Ft eszköz és forrásegyezőséggel, az eredmény kimutatást 
+977 e. Ft adózott eredménnyel elfogadja. 

A Képviselő-testület engedélyezi az ügyvezetőnek, hogy a Kft. adózott eredményét eredménytartalékba 
helyezze.

Felhatalmazza az ügyvezető igazgatót a 2018.évi éves beszámoló aláírására és annak a Cégbírósághoz 
történő benyújtására és közzétételére.

Határidő: 2019.05.31.
Felelős: Imrei László Mátyás ügyvezető

Erről értesülnek:        - Képviselő-testület
-Wenner-Várkonyi Attila polgármester
- Dr. Hoffmann Zsolt jegyző
- KKÖH. Pénzügyi és Adóügyi Osztálya
- KKÖH. Számviteli Osztály
- Kunszentmártoni Ipari Park Kft. Imrei László Mátyás ügyvezető

A 6. napirendi pont tárgyalása:

Dr.  Szabó  Péter elmondja,  hogy  a  Pénzügyi  és  Gazdasági  Bizottság  3  igen  és  1  nem szavazattal 
elfogadásra javasolja az előterjesztést. Pontosított megfogalmazásról van szó. Egyértelművé válik, hogy 
a sportcsarnok működtetése az Ipari Park Kft. szempontjából nemcsak személyi és dologi kiadásokat, 
hanem adott esetben befektetéseket, felhalmozási célt is megvalósíthat ebből a Kft..

A Képviselő-testület egyhangúlag – 8 igen szavazattal – a következő határozatot hozza:

179/      2019 .      (V.29.) határozat  
a Kunszentmártoni Ipari Park Kft. támogatási szerződés módosítási kérelméről

Kunszentmárton Város Önkormányzat Képviselő-testülete a Kunszentmártoni Ipari Park Kft. támogatási 
szerződés  módosítási  kérelméről  szóló  előterjesztést  megtárgyalta,  és  úgy  határoz,  hogy  a 
Kunszentmártoni  Ipari  Park  Kft-vel  kötött  Ksz/276-4/2019  számon  iktatott  támogatási  szerződés  2. 
pontja az alábbiak szerint módosul:
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„A  támogatás  összegét  a  Kedvezményezett  2019.  évben  kizárólag  a  Dani  Margit  Sportcsarnok  
működési és felhalmozási kiadásaira fordítja.”

A támogatási szerződés 4.2. pontjának utolsó bekezdése az alábbiak szerint egészül ki:

„A pénzügyi elszámolásban kizárólag a Dani Margit Sportcsarnok működésével kapcsolatos működési  
és felhalmozási kiadásokról szóló számlák vagy bizonylatok fogadhatóak el.

A támogatási szerződés többi pontja változatlan tartalommal érvényben marad.

Felelős: Wenner-Várkonyi Attila polgármester
Határidő 2019. június 30.

Értesülnek: - Képviselő-testület tagjai,
- Wenner-Várkonyi Attila polgármester
- Dr. Hoffmann Zsolt jegyző
- KKÖH Pénzügyi és Adóügyi Osztály
- KKÖH Számviteli Osztálya
- Kunszentmártoni Ipari Park Kft.

A 7. napirendi pont tárgyalása:

Dr. Szabó Péter elmondja, hogy a Pénzügyi és Gazdasági Bizottság egyhangúlag elfogadásra javasolja 
az előterjesztést.

A Képviselő-testület egyhangúlag – 8 igen szavazattal – a következő határozatot hozza:

180/      2019 .      (V.29.) határozat  
Az önkormányzat pénzügyi és likviditási helyzetéről szóló tájékoztató elfogadásáról

Kunszentmárton Város Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta az önkormányzat pénzügyi és 
likviditási helyzetét bemutató tájékoztatót, és azt elfogadja.

Erről értesülnek: - Wenner-Várkonyi Attila polgármester
- Dr. Hoffmann Zsolt jegyző
- Képviselő-testületi tagok
- KKÖH. Pénzügyi és adóügyi osztály
- KKÖH. Számviteli osztály

A 8. napirendi pont tárgyalása:

Dr. Szabó Péter elmondja, hogy a Pénzügyi és Gazdasági Bizottság egyhangú szavazattal elfogadásra 
javasolja az előterjesztést. Jövő évben le fog járni a jelenlegi szolgáltatóval a közszolgáltatási szerződés. 
El kell  döntenie  a testületnek,  hogy ezzel  kapcsolatban mikor  szeretne kiírni  pályázatot.  Vagy ez a 
testület vagy a következőnek kell ezt megtenni. Jelenleg ellentételezést a szolgáltatónak nem fizet az 
önkormányzat. Ha ugyanígy szeretné az önkormányzat meghirdetni, akkor egy egyszerűbb formában, 
rövidebb idő alatt meg lehet tenni, hogy a közszolgáltatót kiválasszák. Ha ellentételezést is fizetnének 
akkor  bonyolultabb  és  sokkal  hosszabb  eljárás  keretében  kell  a  közszolgáltatót  kiválasztani.  Erre 
mindenképpen vissza kell még térni.
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A Képviselő-testület egyhangúlag – 8 igen szavazattal – a következő határozatot hozza:

181/      2019 .      (V.29.) határozat  
Autóbusszal végzett személyszállítási közszolgáltatás összevont jelentése

Kunszentmárton  Város  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  EURÓPAI  PARLAMENT és  a 
TANÁCS a vasúti és közúti személyszállítási közszolgáltatásról, valamint az 1191/69/EGK és az 
1107/70/EGK tanácsi rendelet  hatályon kívül helyezéséről  szóló 1370/2007/EK rendeletének 7. 
cikk (1) bekezdése, valamint a személyszállítási szolgáltatásokról szóló 2012. évi XLI. törvény 5. 
§  (5)  bekezdése  alapján  elkészített,  a  2018.  évre  vonatkozó  helyi  személyszállítási 
közszolgáltatással kapcsolatos a határozat mellékletét képező összevont jelentését elfogadja és azt 
a város honlapján közzéteszi. 

Felelős: dr. Péter Zsuzsanna
Határidő: 2019. október 31.

Erről értesülnek:   - Képviselő-testületi tagok
          - Wenner-Várkonyi Attila polgármester
          - Dr. Hoffmann Zsolt jegyző
          - KKÖH Műszaki és Pályázatkezelő Osztálya

- KKÖH Pénzügyi és Adó Osztálya
- KKÖH Számviteli Osztálya

A 9. napirendi pont tárgyalása:

Wenner-Várkonyi  Attila elmondja,  hogy  a  Roma  Nemzetiségi  Önkormányzat  megtárgyalta  az 
előterjesztést és egyhangúlag elfogadásra javasolja azt.

Dr. Fazekas Margit elmondja,  hogy az Ügyrendi,  Civil  Kapcsolatok és Közművelődési Bizottság is 
megtárgyalta és egyhangúlag támogatja annak elfogadását.

Szabó Zoltán két szót nem tud összerakni. Idézi:
„3. § (2) a) a város hagyományainak, természeti, művészeti értékeinek, jeles személyiségeinek, speciális  
és kiemelkedő közösségeinek, új kezdeményezéseinek bemutatása, értékeinek, közbecsülésének növelése,  
a lokálpatriotizmus erősítése különös tekintettel a nemzetiségi lakosságra is,...
A c) az egyetemes, a magyar és a kissebségi kultúra értékeinek közvetítése; ….”
Szerinte itt nincs két halmaz.

Dr. Szabó Péternek ellentétes a véleménye ezzel. A 3. § (2) a) pontban nemzetiségi lakosságról szól. 
Van Kunszentmártonban nemzetiségi  lakosság,  Roma Nemzetiségi  Önkormányzat  működik  is.  A c) 
pontban a magyar és a kisebbségi kultúra értékeinek közvetítése úgy gondolja ez sokkal tágabb kör, nem 
lehet  leredukálni  a  kisebbségi  kultúrát  csak  a  roma  nemzetiségi  kultúrára.  Nincs  gondja  a 
megfogalmazással.

Szabó  Zoltán a  roma  szót  nem  is  említette.  Nemzetiség  és  kisebbség.  Ha  az  elsőnél  használja  a 
nemzetiséget, akkor nemzetiségi kultúra értékeinek közvetítésének kellene lennie a másodiknál. Ettől 
függetlenül meg fogja szavazni. Egyik helyen ilyen fogalom van a másik helyen olyan, aminél szerinte 
ugyanarra gondolnak. 
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Dr. Péter Zsuzsanna elmondja, hogy a kisebbség fogalom nemcsak a nemzetiségi kategóriára tehető. 
Lehet kisebbség például ha alkotnának a melegek közössége. Maga a kisebbség kategória nemcsak a 
hovatartozáshoz köthető.

Dr. Szabó Péter elmondja, hogy kisebbség nemcsak nemzeti alapon lehet, például vallási kisebbség is 
lehet.  Kunszentmárton  lakosságának  legnagyobb  része  római  katolikus  vallású,  kisebbség például  a 
református vallás, kultúra. 

Wenner-Várkonyi Attila szavazásra kéri a Képviselő-testület tagjait a módosító javaslat elfogadásáról.

A Képviselő-testület egyhangúlag – 8 igen szavazattal – elfogadja a módosító javaslatot.

Wenner-Várkonyi Attila szavazásra kéri a Képviselő-testület tagjait a rendelet megalkotásáról.

A Képviselő-testület egyhangúlag – 8 igen szavazattal – a következő rendeletet alkotja:

17/2019.(V.30.) önkormányzati rendelete
az Önkormányzat helyi közművelődési feladatairól

A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.

A 10. napirendi pont tárgyalása:

Dr. Szabó Péter elmondja, hogy a Pénzügyi és Gazdasági Bizottság egyhangú szavazattal elfogadásra 
javasolja az előterjesztést.

Jauernik István megjegyzi  az ajánlatkéréssel kapcsolatban az I.  3. bekezdésben a fő tevékenységnél 
nincs beikszelve semmi. Korábban amikor ilyen volt akkor a közigazgatás szokott lenni. 

Dr. Hoffmann Zsolt elmondja, hogy azt be kell jelölni. Egyéb tevékenység: közigazgatás oda is lett írva, 
csak az x elmaradt.

A Képviselő-testület egyhangúlag – 8 igen szavazattal – a következő határozatot hozza:

182/      2019 .      (V.29.) határozat  
Kunszentmárton Város Önkormányzata 2018. évre vonatkozó éves statisztikai 
összegezésről

 
Kunszentmárton Város Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta és elfogadja a 
határozat melléklete szerinti 2018. évre vonatkozó statisztikai összegezést.
 
Felelős: Dányiné Polyák Renáta
Határidő: 2019. május 31.
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Erről értesülnek:  - képviselő-testületi tagok
- Wenner-Várkonyi Attila polgármester
- Dr. Hoffmann Zsolt jegyző
- KKÖH Műszaki és Pályázatkezelő Osztálya
- KKÖH Pénzügyi és Adóügyi Osztálya
- KKÖH Számviteli Osztálya

A 11. napirendi pont tárgyalása:

Dr. Szabó Péter elmondja, hogy a Pénzügyi és Gazdasági Bizottság egyhangú szavazással elfogadásra 
javasolja az előterjesztést.

Szabó  Zoltán elmondja,  hogy  az  Oktatási,  Sport  és  Közbiztonsági  Bizottság  is  megtárgyalta  és 
egyhangúlag elfogadásra javasolja az előterjesztést. Enyhülni fog a „kifeszített” létszám. 

Wenner-Várkonyi Attila elmondja, hogy a tél végén felmerült  már ez, beszéltek róla, jól előkészített 
többször egyeztetett  anyag. A konkrét összegek később realizálódnak.  Az ötödik csoportot el tudják 
indítani, helyszín minden adott hozzá. 

Dr. Szabó Péter elmondja, hogy amikor az önkormányzati óvoda egyik csoportja a Napsugár óvodában 
volt elhelyezve, akkor a Szent Anna Katolikus Óvodával kötöttek egy megállapodást a rezsiköltségek 
megoszlásáról.  Jelenleg  nem  használja  ezt  az  épületet  az  önkormányzati  óvodai  csoport.  Ezzel 
kapcsolatban majd későbbiekben a testületnek döntést kell hoznia, ezt a megállapodást fenntartják vagy 
esetleg megszüntetik. Ez attól függ, hogy a ténylegesen induló új csoporttal ennek az épületrésznek a 
használata szükséges-e. 

Jauernik  István elmondja,  hogy  az  Oktatási  Bizottságon  volt  erről  szó,  azt  javasolták,  hogy 
kezdeményezni  kell  a  fenntartóval  az  egyeztetést.  Nincsenek gyerekek  ott,  nem használják  a  vizet, 
áramot, csak egy temperáló fűtés van, ehhez próbálják meg beállítani a fizetendő összeget.

A Képviselő-testület egyhangúlag – 8 igen szavazattal – a következő határozatot hozza:

183/      2019 .      (V.29.) határozat  
a Kunszentmártoni Általános Művelődési Központ Óvodai Intézményegységének 
csoportbővítéséről

1.) Kunszentmárton Város Önkormányzati Képviselő-testülete a nemzeti köznevelésről szóló 2011. évi 
CXC.  törvény  83.  §  (2)  bekezdés  d)  pontjában  kapott  felhatalmazás  alapján  úgy dönt,  hogy  a 
2019/20-as  tanévtől  a  Kunszentmártoni  Általános  Művelődési  Központ  Óvodai 
Intézményegységénél 1 csoportbővítést hajt végre.

2.) A 2019/20-as nevelési évtől az óvodai csoportok száma: 5 csoport.

3.) A csoportok maximális létszámát – az Nkt. 25. § (7) bekezdését figyelembe véve – 30 főben, az 
óvoda maximális létszámát 150 főben állapítja meg az alábbiak szerint:
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feladatellátási hely megnevezése maximális gyermek-, tanulólétszám1 Kunszentmártoni ÁMK Deák Ferenc utcai Óvodai Intézményegysége 90 fő2 Széchenyi lakótelepi Óvoda 60 fő3 Napsugár Óvoda 0 fő
4.) Az Önkormányzat a 2019. január 1-től az általános tartalék terhére 600 ezer Ft-t biztosít a KÁMK-

nak a Szent Anna Katolikus Óvodával kötött megállapodáson alapuló rezsiköltség fedezetéül. Ennek 
megfelelően a költségvetési rendeletet módosítani kell.
Határidő: következő rendeletmódosítás
Felelős: Dobáné Szabó Julianna osztályvezető

5.)  A KÁMK tervezze  meg és a  képviselő-testület  elé  kell  terjeszteni  a  csoportbővítés  személyi  és 
eszközigényét, annak pontos költségeit.
Határidő: 2019. augusztus 31.
Felelős: Dr. Pusztai Gabriella igazgató

Erről értesül: Képviselő-testület
Kunszentmártoni Általános Művelődési Központ
Magyar Államkincstár
KKÖH Pénzügyi és Adóügyi Osztály

A 12. napirendi pont tárgyalása:

Wenner-Várkonyi Attila elmondja, hogy kapcsolódik az előzőhöz. Három csoport lenne a Deák Ferenc 
úti épületben és kettő a felújított épületben, 90, illetve 60 maximális létszámmal.

A Képviselő-testület egyhangúlag – 8 igen szavazattal – a következő határozatot hozza:

184/      2019 .      (V.29.) határozat  
a Kunszentmártoni Általános Művelődési Központ Alapító Okiratának módosításáról

1.) Kunszentmárton Város Önkormányzati Képviselő-testülete a Kunszentmártoni Általános Művelődési 
Központ  Ksz/611-5/2019.  számú alapító  okiratot  módosító  okiratát  és  a  Ksz/611-6/2019.  számú 
módosításokkal egységes szerkezetbe foglalt alapító okiratát a melléklet szerint elfogadja.

2.) Az Alapító Okirat 2019. szeptember 1. napján lép hatályba, ezzel egyidejűleg a Kunszentmártoni 
Általános Művelődési Központ 2019. március 7. napján kelt Alapító Okiratát és 74/2019.(III.06.) 
határozatát visszavonja.

Erről értesül: Képviselő-testület
Magyar Államkincstár Szolnok
Kunszentmártoni Általános Művelődési Központ
KKÖH Szervezési és Humánpolitikai Osztály
KKÖH Számviteli Osztály
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A 13. napirendi pont tárgyalása:

Dr. Szabó Péter elmondja, hogy a Pénzügyi és Gazdasági Bizottság egyhangúlag elfogadásra javasolja 
az előterjesztést. Évek óta nagyon jól működő nyári program nagyon sok gyerek részére. Szükség van 
rá, igény van rá, nagyon sok gyereket, nagyon magas színvonalon mozdítanak meg ezen időszak alatt.

Wenner-Várkonyi Attila elmondja, hogy 50 gyerek 6 héten keresztül.

Sárközi Györgynek nem annyira pozitív volt a tavalyi  év, mint ahogy a PGB-n elhangzott.  Részben 
szervezési, részben helyi problémák, elhelyezési problémák voltak a tavalyi évben. Bízik abban, hogy ez 
idén  meg  fog oldódni,  de azokat  a  szakembereket  jobban fel  kellene  készíteni  ennek a tábornak a 
megszervezésére.  Mert  a  tábor  létszáma  nagyon  szép  és  jó,  de  a  táborban  lévő  gyerekek  mentális 
foglalkoztatása  nagyon  nehéz  probléma elé  állította  az  akkor  ott  lévő  nevelőket,  kísérőket.  Látta  a 
Sportcsarnokban  is,  sokszor  a  kaotikus  helyzet  enyhe  kifejezés  volt  az  elhelyezés  és  a  programok 
tekintetében.  Bízik  abban,  hogy talán  ez  a  helyigény  és  a  létszám kezelhetőbb  lesz.  A támogatást 
mindenképpen javasolja, sőt a meleg étkeztetést is szeretné, hogyha megoldható lenne. 

Wenner-Várkonyi Attila elmondja, hogy a kollégák is leszűrték a tapasztalatokat. Itt azért nagyon sok 
nehezen kezelhető gyermek is volt, és kihívással kellett néha szembenézni a kollégáknak. Meg hát a 
Művelődési Ház is átalakítás alatt volt, ezért kellett sok programot a Sportcsarnokba szervezni. Most 
viszont már addigra átadásra kerül a Művház, egyszerűbb lesz majd. 

Dr. Szabó Péter vitatkozna képviselő úrral. Ő nagyon sokszor találkozott a gyerekekkel és a kísérőkkel. 
Ekkora létszámmal nagyon nehéz bírni, de úgy gondolja jól fel voltak készülve azok a dolgozók akik a 
gyermekekkel voltak, és szerinte színvonalas is volt. Az, ha valahol tíznél több gyerek a nyári szünetben 
együtt van nehéz velük, de úgy gondolja ezt a feladatot nagyon jól megoldották.

A Képviselő-testület egyhangúlag – 8 igen szavazattal – a következő határozatot hozza:

185/      2019 .      (V.29.) határozat  
Az EFOP-1.5.3-16-2017-00074 azonosító számú pályázat keretében megvalósításra kerülő 
„biztonságos vakáció” nyári tábor megrendezéséhez szükséges önerő biztosításáról

 
Kunszentmárton  Város  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  úgy  dönt,  hogy  az  EFOP-1.5.3-16-
2017-00074  azonosító  számú  pályázat  keretében  megvalósításra  kerülő  „biztonságos  vakáció” 
nyári  tábor megrendezéséhez  az  önkormányzat  2019.  évi  költségvetése  általános  tartaléka  terhére 
840.000.-Ft-ot biztosít.

 
Felelős: Dobáné Szabó Julianna
Határidő: költségvetési rendelet soron következő módosítása

 
Erről értesül: - Képviselő-testület tagjai

- Wenner-Várkonyi Attila polgármester 
- Dr. Hoffmann Zsolt jegyző
- KKÖH Pénzügyi és Adóügyi Osztály
- KKÖH Műszaki és Pályázatkezelő Osztály
- KKÖH Számviteli Osztály
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A 14. napirendi pont tárgyalása:

Dr. Szabó Péter elmondja, hogy a Pénzügyi és Gazdasági Bizottság egyhangú szavazattal elfogadásra 
javasolja az előterjesztést.

Wenner-Várkonyi  Attila elmondja,  hogy  a  Városháza  épületének  közvetlen  közelében  történő 
térburkolattal való felújításra nyújtanák be a pályázatot.

A Képviselő-testület egyhangúlag – 8 igen szavazattal – a következő határozatot hozza:

186/      2019 .      (V.29.) határozat  
Az Önkormányzati feladatellátást szolgáló fejlesztések támogatására vonatkozó pályázati 
felhívásra pályázat benyújtásáról

Kunszentmárton  Város  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  úgy  dönt,  hogy  az  Önkormányzati 
feladatellátást  szolgáló fejlesztések  támogatására  vonatkozó pályázati  felhívásra  támogatási  kérelmet 
nyújt  be  „Járdafelújítás  Kunszentmártonban"  címmel  a  Városháza  épülete  körüli  térkő  burkolat 
kiépítésére.

 

A projekt bekerülési költsége 21.597.142,-Ft, mely összegből 14.038.142,-Ft-ra fedezetet a támogatás 
65  %-os  intenzitása  mellett  a  pályázati  támogatás  biztosít.  A  7.559.000,-Ft  önerő  összegét  az 
Önkormányzat a 2019. évi költségvetés felhalmozási céltartaléka terhére biztosítja.

A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a pályázat benyújtására.
 

Felelős: Wenner-Várkonyi Attila polgármester 
Dányiné Polyák Renáta

Határidő: 2019. május 31.

Erről értesül: - Képviselő-testület tagjai
- Wenner-Várkonyi Attila polgármester 
- Dr. Hoffmann Zsolt jegyző
- KKÖH Pénzügyi és Adóügyi Osztály
- KKÖH Műszaki és Pályázatkezelő Osztály

A 15. napirendi pont tárgyalása:

Dr. Szabó Péter elmondja, hogy a Pénzügyi és Gazdasági Bizottság egyhangú szavazattal elfogadásra 
javasolja az előterjesztést.

Wenner-Várkonyi Attila elmondja, hogy elsősorban raktározási feladatok magasabb színvonalon történő 
ellátására pályázik az intézmény.

A Képviselő-testület egyhangúlag – 8 igen szavazattal – a következő határozatot hozza:

187/      2019 .      (V.29.) határozat  
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a Kunszentmárton Város Önkormányzata által Járásszékhely múzeumok szakmai támogatására 
benyújtandó pályázatról

Kunszentmárton Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  úgy dönt,  hogy pályázatot  nyújt  be a 
Magyarország 2019. évi központi költségvetéséről szóló 2018. évi L. törvény 3. melléklet II. 4. b) pontja 
alapján a Járásszékhely múzeumok szakmai támogatására.

Az összes igényelt támogatás legfeljebb bruttó 4.000.000 Ft.

Felelős: Herczeg Krisztián
Határidő: 2019.06.07.

Erről értesül: - Képviselő-testület
- Wenner-Várkonyi Attila polgármester 
- Dr. Hoffmann Zsolt jegyző
- KKÖH Pénzügyi és Adóügyi Osztály
- KKÖH Számviteli Osztály
- KKÖH Műszaki és Pályázatkezelő Osztály
- KÁMK 

A 16. napirendi pont tárgyalása:

Dr. Szabó Péter elmondja, hogy a Pénzügyi és Gazdasági Bizottság egyhangú szavazattal javasolja a 
testületnek, hogy hagyja jóvá a korábban benyújtott pályázatot.

Wenner-Várkonyi Attila elmondja, hogy korábban be kellett nyújtani, mert a soros ülésig nem várhatott.

A Képviselő-testület egyhangúlag – 8 igen szavazattal – a következő határozatot hozza:

188/      2019 .      (V.29.) határozat  
Kunszentmárton Város Önkormányzata által a nemzeti értékek és hungarikumok támogatására 
benyújtott pályázat jóváhagyásáról
 
Kunszentmárton  Város  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  megtárgyalta  a  nemzeti  értékek  és 
hungarikumok  gyűjtésének,  népszerűsítésének,  megismerésének,  megőrzésének  és  gondozásának 
támogatására  a  Kunszentmártoni  Értéktár  Bizottság  I.c)  alcéljára  benyújtott  pályázatról  szóló 
előterjesztést, és úgy dönt, hogy a pályázat benyújtását jóváhagyja.
 
A projekt összköltsége, valamint az igényelt támogatás összege bruttó 3.482.010 Ft.
 
Erről értesül:  - Képviselő-testület

- Wenner-Várkonyi Attila polgármester 
- Dr. Hoffmann Zsolt jegyző
- KKÖH Pénzügyi és Adóügyi Osztály
- KKÖH Számviteli Osztály
- KKÖH Műszaki és Pályázatkezelő Osztály
- KÁMK 
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A 17. napirendi pont tárgyalása:

Dr. Szabó Péter elmondja,  hogy a Pénzügyi  és Gazdasági  Bizottság egyhangú szavazattal  javasolja 
elfogadásra az előterjesztést. Korábbi akció is sikeres volt, érdemes folytatni.

A Képviselő-testület egyhangúlag – 8 igen szavazattal – a következő határozatot hozza:

189/      2019 .      (V.29.) határozat  
Kedvezményes eb ivartalanítási akció támogatási kérelméről

Kunszentmárton  Város  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  kedvezményes  eb  ivartalanítási  akció 
támogatási  kérelméről  szóló  előterjesztést  megtárgyalta,  és  úgy  határoz,  hogy  a  kedvezményes 
ivartalanítási  akcióra  100.000,-Ft  összeget  biztosít  az  Önkormányzat  2019.  évi  általános  tartalék 
terhére.
A  Kunszentmártoni  Önkormányzat  Városgondnokságának  dologi  előirányzatát  100.000  Ft-  al 
megemeli.

Felelős: Dobáné Szabó Julianna
Határidő: Költségvetési rendelet soron következő módosítása

Erről értesülnek:  - Képviselő-testületi tagok
- Wenner-Várkonyi Attila polgármester
- Dr. Hoffmann Zsolt jegyző
- KKÖH Pénzügyi és Adóügyi Osztálya
- KKÖH Számvitel Osztálya
- Kunszentmártoni Önkormányzat Városgondnoksága

A 18. napirendi pont tárgyalása:

Dr.  Szabó  Péter elmondja,  hogy  a  Pénzügyi  és  Gazdasági  Bizottság  álláspontot  alakított  ki  a 
kérelemmel kapcsolatban. A bizottság javasolja a Képviselő-testületnek, hogy kérje fel az egyesületet, 
hogy részletesebb támogatási kérelmet terjesszen elő, hogy el lehessen bírálni, illetve mutassa be az éves 
működését, az éves bevételeit, kiadásait. Úgy gondolja, hogy azután tud dönteni a testület, hogyha az 
információ rendelkezésükre áll.

Wenner-Várkonyi Attila elmondja, hogy az országgyűlési képviselő úr segítségét is fogja majd kérni. 

A Képviselő-testület egyhangúlag – 8 igen szavazattal – a következő határozatot hozza:

190/      2019 .      (V.29.) határozat  
a Mozgáskorlátozottak Tiszazugi Egyesületének támogatási kérelméről

Kunszentmárton Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Mozgáskorlátozottak Tiszazugi 
Egyesületének támogatási kérelméről szóló előterjesztést megtárgyalta.
A Képviselő-testület  felkéri  a  Mozgáskorlátozottak  Tiszazugi  Egyesületét,  hogy részletesebb 
támogatási  kérelmet  terjesszen  be,  valamint  a  kérelem  elbírálásához  mutassa  be  az  éves 
kiadásait, bevételeit.
Erről értesülnek: - Képviselő-testületi tagok
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- Wenner-Várkonyi Attila polgármester
- Dr. Hoffmann Zsolt jegyző
- KKÖH Pénzügyi és Adóügyi Osztálya
- KKÖH Számviteli Osztálya
-  Mozgáskorlátozottak Tiszazugi Egyesülete

A 19. napirendi pont tárgyalása:

Kérdés, hozzászólás nincs.

A Képviselő-testület egyhangúlag – 8 igen szavazattal – a következő határozatot hozza:

191/      2019 .      (V.29.) határozat  
a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról szóló tájékoztató elfogadásáról

Kunszentmárton Város Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta és elfogadja a 
76/2019 . (III.14.), 119/2019.(IV.16.), 93/2019.(III.28.), 118/2019. (IV.16.), 
120/2019 . (IV.16.), 124/2019. (IV.16.), 125/2019 . (IV.16.), 127/2019.(IV.25.), 
144/2019 . (IV.25.), 145/2019 . (IV.25.), 147/2019 . (IV.25.), 148/2019 . (IV.25.),
153/2019.(IV.25.), 155/2019 . (IV.25.), 159/2019. (IV.25.), 166/2019 . (V.16.) 
169/2019 . (V.16.) 

számú lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról szóló tájékoztatót.

Erről értesülnek: - Képviselő-testületi tagok
- Wenner-Várkonyi Attila polgármester
- Dr. Hoffmann Zsolt jegyző
- KKÖH Műszaki, Vagyongazdálkodási és Pályázatkezelő Osztály,
- KKÖH Szervezési, Humánpolitikai és Igazgatási Osztály,
- KKÖH Pénzügyi és Adóügyi Osztálya,
- KKÖH Számviteli Osztálya

A 20. napirendi pont tárgyalása:

Wenner-Várkonyi Attila elmondja, hogy a testületnek elküldte az étterem-konyha tervének átdolgozott 
változatát, nincs még véglegesítve, de azt a tájékoztatást kapta, hogy ez nagyjából bruttó 300 millió Ft-
os költségvetésbe a mai árakon beleférne. Ha ezt el tudná fogadni a Képviselő-testület, informális ülésen 
majd megbeszélik,  akkor véglegesítenék. Nem volt  rossz ötlet  Jauernik István képviselő úrtól,  hogy 
esetleg befektetőt keressenek, mert ez is óriási összeg. Ez már sokkal jobb, de nem biztos, hogy bírnak 
vele.  Segítséget  vár,  hogy valaki  tud-e ilyen  befektetőt.  El  kell  kezdeni  a  tárgyalásokat,  keresgélni, 
tárgyalni kell. Szabó Zoltánnal és tanácsnok úrral beszélgettek tegnap, hogy ez már a következő ciklus 
feladata lesz igazán, de ha ez nem megy, akkor párhuzamosan meg lehetne nézni, hogy a közétkeztetési 
feladatokat  mindenképpen  meg  kellene  oldani,  és  ha  ez  nem  megy,  akkor  a  Széchenyi  iskolában 
régebben volt konyha, ami közétkeztetési  feladatokat is ellátott,  meg kellene nézni, hogy ott milyen 
jogszabályi, tárgyi, személyi feltételei lehetnek a közétkeztetésnek. Valamilyen irányba lépni kell. 

Imrei István elmondja, hogy kapott a cége felhívást, hogy nézzék meg, hogy a Szociális Otthon fel lett 
újítva és sok garanciális probléma van. Volna egy kérése a testület felé. Nála van egy anyag, nem tudja, 
hogy azt utána megváltoztatták-e, amiben szigetelésről, aláfalazásról is szó van, de abból senki nem 
csinált semmit, nincsenek anyagok beépítve. A tető összerogyás előtt áll. A pénzt kifizették, nem az első 
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ilyen munka amit idegenek a városban csinálnak, a pénzt kifizették, valaki aláírta, hogy kifizethessék. 
Ha módosították  a  költségvetést  és  kivették  ezt  belőle,  akkor  ő ezt  visszaszívja,  de  ha nem,  akkor 
szeretné,  hogy bírósági eljárással keressék meg a felelőst,  ki írta alá,  ki engedélyezte,  hogy a pénzt 
kifizessék, hogyha a munkák pedig nincsenek elvégezve. Szeretné, hogyha egyszer és mindenkorra az 
ilyen munkák be lennének fejezve a városba. Mindig a város jár pórul és hozhatja helyre. Keressék meg 
a felelőst,  ha kell  kerüljön bírósági szakaszba. Érdekes levelet  kapott,  amiben azt írta aki csinálta  a 
felújítást, hogy majd helyi vállalkozókkal megoldatja. Mit akar megoldani, ami nem lett megcsinálva? 
Vagy hogyan gondolja, pár százezer forintból?

Wenner-Várkonyi  Attila elmondja,  hogy  megnézik,  hogy  a  pályázati  kiírás  a  kivitelezői  munkákra 
módosult-e. A felelősöket is meg tudják állapítani. 

Dr. Péter  Zsuzsanna elmondja,  hogy garanciális  bejárás keretében volt  tető  beázás  és azt  a javítási 
kötelezettségét a Mega Struktúra Kft., a volt kivitelező elismerte. Tavaly szeptemberi bejárás volt. Nem 
célja a céget mentegetni, de elmondja, hogy a vállalkozásnál aki a kivitelezést  irányította ügyvezető 
elhunyt. A másik ügyvezető aki önálló képviseleti jogkörrel van, most nem tudja, hogy próbál hárítani 
vagy  nem,  telefonon  beszéltek  vele  többször,  írásban  fel  lettek  szólítva,  hogy  csináltassák  meg  a 
garanciális hibákat, ő kért segítséget, hogy a helyi vállalkozók bevonásával próbáljanak meg árajánlatot 
kérni és ők meg akarják csináltatni. Egyelőre azt mondja, hogy a hagyatéki eljárás sincsen, tulajdonosa a 
cégnek hogy lesz hogy nem lesz nem tudja. Ezért is próbálták inkább az együttműködés felé terelni, 
hogy ne rájuk hagyatkozva várjanak, kérjenek be árajánlatokat,  így talán jobban tudják kontrollálni, 
hogy hátha megcsinálja azokat a garanciális javításokat amiket korábban is elismert. Ezért keresték meg 
képviselő úr cégét is többek között, mások mellett.

Imrei István nem akar vitatkozni. Nézzék át, hogy szűkítve lett-e ez a költségvetés, hogy nem kellett 
aláfalazást, szigetelést megcsinálni. Mert ha ki lett véve akkor úgy ahogy kijavítják a tetőt, aztán 5-10 év 
múlva ha komoly gondok lesznek, akkor az úgy is a város nyakába hullik. Ha viszont nem lett kivéve, 
akkor ezek a munkák nem lettek elvégezve, és a pénz ki lett fizetve. A várost védené, hogy fejezzék be 
az ilyen munkákat, hogy fizet a város és nincs rendesen a munka elvégezve. Amikor kiírták a pályázatot 
akkor a költségvetésbe benne volt, hogy aláfalazás, szigetelés, az nincs megcsinálva, azért süllyedt meg. 
Azt módosította-e valaki itt a városon belül, az osztályon belül, valóban kivették belőle, hogy nem kell 
megcsinálni?

Wenner-Várkonyi Attila elmondja, hogy ezt tisztázzák. 

Dr. Szabó Péter elmondja, hogy 2012-es pályázat, 2014-es aláírt vállalkozási szerződésről van szó, ő 
még akkor nem volt képviselő, de úgy emlékszik, hogy először ki volt írva egy pályázati kiírás, amire 
annyira irreális, magas ajánlatok érkeztek, hogy arra nem nyújtott  volna fedezetet az a pályázat ami 
alapján ez megvalósult, és úgy emlékszik, hogy ki lett írva második körben egy olyan pályázat amiben a 
műszaki tartalom egyébként csökkentésre került. 

Imrei István elmondja, hogy akkor az nagy baj. Mert akkor most valakinek meg kell csinálni azt. Azt alá 
kell falazni, sok mindent meg kell csinálni, 10 millió Ft-os tételbe kerül a városnak. 

Szabó Zoltán egyetért  tanácsnok úrral.  Egy villámhárítót  már vettek 5 millió Ft-ért pluszban. Addig 
húzták a bejárást, jöttek, nem jöttek, nyilván továbbra sincs semmi eredménye a dolognak. Örülnek akik 
el tudták tenni az 5 millió Ft-ot. 
A múltkori testületi ülésen kapott „házi feladatot”, jövőhéten kedden kapott időpontot egy kecskeméti 
cégnél.  Jegyző  úrral  egyeztetnek,  a  weblappal  kapcsolatosan,  keddre  összeállítják,  hogy  milyenre 
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szeretnék  a  weboldalukat  és  próbálja  ezt  összehozni.  A  programozókkal  egyeztetve  szeptembernél 
hamarabb  nem tudják  vállalni,  de  talán  az  még  belefér,  hogy egy  jól  működő  weboldalt  tudjanak 
hátrahagyni.

Wenner-Várkonyi Attila elmondja, hogy a témában akkor lépnek. 

Jauernik  István elmondja,  hogy  a  legutóbbi  soros  testületi  ülésen  felvette  a  45-ös  elkerülő  út 
kérdéskörét. Javasolta, hogy forduljanak az országgyűlési képviselőhöz segítségért, hogy kérdezze meg 
az innovációs technológiai minisztertől, hogy mit tehet Kunszentmárton Város Önkormányzata, hogy ez 
a  45-ös  elkerülő  út  mielőbb  megépüljön.  Sajnálattal  látja  Boldog  István  országgyűlési  képviselő 
adataiba, hogy még nem volt ideje írásbeli kérdést feltenni, ezért aztán nem is kaphatott rá választ. Több 
mint  egy  hónap  eltelt,  azt  gondolta,  hogy  ez  egy  aránylag  egyszerű  kérdés.  Nagyon  szívesen  áll 
rendelkezésére képviselő úrnak, megcsinálja a kérdést,  jó lenne ha foglalkozna ezzel  a kérdéssel is. 
Folyamatosan látja és fel is olvasta a múltkor az államtitkár nyilatkozatát, hogy hány várost elkerülő  
szakasz került  bele az utóbbi évekbe a programba.  Új, amiről korábban nem volt  szó. Ez 2010-ben 
engedélyes tervvel készen volt, azóta sikerült azt a döntést hozni, hogy elmarad, kivették. Ígéret volt az 
elmúlt évben, hogy mire a M44-es elkészül ez is elkészül. Legutóbbi válaszból tudják, hogy ennek a 
tervét aktualizálni kell, újból kell csinálni, mert letelt, többször nem lehet hosszabbítani. Furcsállja, mert 
azt tapasztalja a kunszentmártoni emberek részéről, hogy ez egy fontos kérdés, akkor képviselő úrnak is 
hát hogyha lenne ideje ezt a kérdést feltenni. Bízik abban, hogy ha az országgyűlési képviselő FIDESZ-
es, akkor érdemi választ kap. 

Wenner-Várkonyi  Attila elmondja,  hogy  alpolgármester  úr  beszélt  képviselő  úrral,  ő  meg  majd 
jövőhéten beszél vele személyesen.

Jauernik  István elmondja,  hogy  legutóbb  nem  hoztak  rá  határozatot,  de  akkor  most  hozzanak  rá 
határozatot, hogy felkérik országgyűlési képviselő urat, hogy kérdezze meg a minisztériumtól, hogy mit 
tud tenni Kunszentmárton Város Önkormányzata Képviselő-testülete. Ez egy javaslat, kéri polgármester 
urat, hogy szavazzon erről a Képviselő-testület.

Wenner-Várkonyi  Attila egyetért  ezzel,  szavazásra  kéri  a  Képviselő-testület  tagjait  a  javaslat 
elfogadásáról.

A Képviselő-testület egyhangúlag – 8 igen szavazattal – a következő határozatot hozza:

192/      2019 .      (V.29.) határozat  
Boldog István országgyűlési képviselő felkéréséről a 45. számú főút Kunszentmárton várost 
elkerülő szakaszával kapcsolatban

Kunszentmárton  Város  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  tisztelettel  felkéri  Boldog  István 
országgyűlési  képviselő  urat,  hogy  a  megépülő  M44-es  gyorsforgalmi  úthoz  csatlakozó  45-ös 
főközlekedési út Kunszentmárton városát elkerülő szakasza megépítésének mielőbbi megvalósításának 
elősegítése érdekében a képviselői jogosultságai körébe tartozó kezdeményezéseket tegye meg. 

Erről értesülnek: - Képviselő-testületi tagok
- Wenner-Várkonyi Attila polgármester
- Dr. Hoffmann Zsolt jegyző
- KKÖH Műszaki, Vagyongazdálkodási és Pályázatkezelő Osztály,
- Boldog István országgyűlési képviselő
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Imrei  István elmondja  a  fűkérdéssel  kapcsolatba,  hogy  legalább  a  főutcával  próbáljanak  meg  mit 
kezdeni a 44-estől az Érpartig.  Nem tudja kit kellene bevonni, hiszen a Városgondnokságnak kevés 
dolgozója van. Valami segítséget próbáljanak meg adni, valaki bejön a városba, vagy átmegy rajta a 
méteres füvet látják. Próbáljanak meg ezen túllépni.
A másik,  nem tudja van-e lehetőség,  vagy a maradvány pénzekből,  de nagyon  kellene  a  csatornák 
helyzetét  rendezni.  Főleg a 44-es körül,  de másutt  is a városban, mert  katasztrófahelyzet  van.  Nem 
akarja  bántani  a  Városgondnokságot,  de  amit  csináltak  az  Aradi  utcában,  most  el  lehet  menni  és 
megnézni, hogy a szintezéssel nagy gond volt, három helyen áll a víz, máshol meg fel van púpozva. Ott 
büdösödik. Szólnak a lakosok és kérdezik, hogy hogyan lett ez megcsinálva? Sok helyen van ilyen a 
városban nemcsak ott. Pályázaton nem nyertek, de próbáljanak meg pályázni. 

Wenner-Várkonyi  Attila elmondja,  hogy vezetőin  mindig  Hegedűs György számol  be először,  hogy 
hogyan állnak. Szigorúan veszi, nem szeretne olyan területeket látni, ahol heteket áll a fű. De a hivatalos 
értesítést szépen kidolgozták, de az időt meg kell várni, a felszólításra és utána mehet a kötelezés. Volt 
már, hogy a határidő lejárt és kényszervágást csináltak közterületeken. De mindig lesz olyan ahol nincs 
levágva a fű. Az állampolgárok olyanok. Kerékpárral  nagyon sok helyen jár és tényleg nagyon sok 
helyen vágják a füvet, és sok helyen még mindig nem. Küzdenek ezzel. Ha valakinek van jobb ötlete 
nagyon szívesen veszi. Igyekeznek hatékonyabbak lenni.

Dr. Szabó Péter elmondja, hogy olyan szempontból jól végzi a munkáját a közterületfelügyelő, hogy őt 
sokan megkeresték, hogy mit csináljanak, mert a közterületfelügyelőtől felszólítást kaptak. Mindenkinek 
el  tudja  mondani,  hogy azonnal  hajtsák  végre  amire  a  felszólítást  kapták,  azért  kapták  mert  olyan 
állapotok vannak a közterületen.  A 45-ös úttal  kapcsolatban elmondja,  hogy az a probléma,  hogy a 
Városgondnokság oda nem mehet.

Imrei  István elmondja,  hogy akkor fel  kell  szólítani  a KPM-et,  vagy ki  kell  számlázni  neki,  de ne 
hagyják.

Katona Zsolt elmondja, hogy nem mehetnek oda. 

Wenner-Várkonyi  Attila elmondja  a  csatornával  kapcsolatba,  hogy  ő  nem  kapott  személyesen 
bejelentést, hogy melyikkel van súlyos gond. Ő is jár arra személyesen, de ha van, akkor megnézik.

Katona Zsolt elmondja, hogy 2017-ben két módszert dolgoztak ki, egyik a betonmedrű, a másik csak 
föld. Akkor a testület úgy döntött, hogy földmedrű legyen. Elég ha egy gyerek belerúg egy labdát a 
sárba,  biztos,  hogy  ott  lesz  egy  teknő.  Marad  benne  víz,  de  lentebb  menni  nem  tudnak,  mert  a 
mederlapos csatornának a feneke magasabban van mint ennek a gödörnek a feneke. 10 cm víz szerinte 
megnyugtató Gödön néni részére, vagy nem. Az árajánlat akkor volt 3 millió Ft.

Több napirendi pont nincs.
Wenner-Várkonyi Attila polgármester az ülést berekeszti. A Képviselő-testület zárt ülés keretében 
folytatja a munkát.

Kmf.

Wenner-Várkonyi Attila Dr. Hoffmann Zsolt
polgármester jegyző
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